
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 173 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 5. december 

2024. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DD). 

 

Spørgsmål nr. 173:  

”Anbefalingerne for den danske institutionskost er ved at blive revideret hos 

Sundhedsstyrelsen. Vil ministeren redegøre for processen i forhold til denne 

vurdering?” 

 

Svar: 

Sundhedsstyrelsen har i samarbejde med Fødevarestyrelsen gennemført arbejdet 

med inddragelse af relevante aktører.  

 

Sundhedsstyrelsen forventer at afslutte arbejdet i første kvartal af 2025.  
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